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Olst-Wijhe, 17 november 2016 

 
Betreft: schriftelijke vragen uitkomsten MKB onderzoek  
 

Via de media werden wij vandaag op de hoogte gesteld van de Olst-Wijhese 
uitkomsten van het twee jaarlijkse MKB onderzoek naar de relatie lokale 

overheid – lokaal MKB én uw reactie op deze uitkomsten.  Met uw college zijn 
wij blij dat wij een drietal plaatsen zijn gestegen op de Overijsselse ranglijst (14e 
van de 26 gemeenten, was 17 in 2013). Onze waardering voor uw inzet op dat 

vlak. 
 

De berichtgeving roept bij ons wel vragen op: 
 
1. Uit de berichtgeving blijkt dat de gemeente Olst-Wijhe bij het lokale MKB 

laag scoort op de onderdelen snelheid, vergunningverlening en begrip. Waar 
zit ‘m dat in? Heeft u daar zicht op? Ook horen wij graag welke initiatieven u 

gaat ontplooien om tegemoet te komen aan de onvrede die er, klaarblijkelijk 
op dit vlak, heerst bij het Olst-Wijhese midden- en kleinbedrijf. 

2. In het, in 2014 gepresenteerde college-akkoord ‘Samenwerken aan leefbare 
kernen, doen wat nodig is’ spreekt u het voornemen uit om lokale 
ondernemers, daar waar mogelijk, te betrekken bij gemeentelijke 

aanbesteding. Uit de berichtgeving over het MKB onderzoek blijkt dat de Olst 
Wijhese ondernemers van mening zijn dat ze te weinig worden betrokken bij 

het verstrekken van gemeentelijke opdrachten. U slaagt er op dit punt 
schijnbaar niet in om de daad bij het woord te voeren. Wij zijn benieuwd 
naar de oorzaken. 

3. In genoemd college-akkoord heeft u zich zelf tot doel gesteld om in de top 10 
van de meest MKB vriendelijke gemeenten van Overijssel te komen. Wat 

gaat u ondernemen om bij de volgende peiling (eind 2018) dit gewenste 
resultaat alsnog te behalen. 

 

Met vriendelijke groet 
 

PvdA fractie Olst-Wijhe, Annelies Boerman, Reé Leber en Toon Schuiling 
 


